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ŠKOLSKÁ RADA 

PŘI ZÁKLADNÍ ŠKOLE PŘIBYSLAV 

ZÁPIS Z PORADY č.: 04 

DATUM: 30.08. 2018, 18:00 hodin 

MÍSTO: Základní škola Přibyslav 
PŘÍTOMNI: Jana Březková, Mgr. Anna Doubková, Lukáš Fikar, Mgr. Marcela 

Kasalová, Mgr. David Šeda, Mgr. Anna Šnýdlová 
HOSTÉ: Mgr. Petr Adam, Mgr. Jaroslava Janů 

OMLUVENI: --- 

 ZAPSAL: Mgr. Anna Šnýdlová 

DATUM PŘÍŠTÍHO SETKÁNÍ: 27.09.2018 v 18:00 hod. 

 

Program: 

1) Zahájení  

2) Seznámení s novým školním vzdělávacím programem (ŠVP), za školu provedla zástupkyně ŘŠ, a 
jeho projednání  

3) Seznámení, projednání a schválení školního řádu a pravidel pro hodnocení výsledků vzdělávání 
žáků 

4) Diskuse, různé  

OBSAH: ODPOVÍDÁ: TERMÍN: 

Ad 1) Jednání ŠR zahájila a účastníky přivítala Mgr. A. Doubková    

Ad 2)  

Seznámení s novým ŠVP 
Zástupkyně ŘŠ Mgr. Janů podala podrobnou zprávu o průběhu revize 
a záměrech změn ve školním vzdělávacím programu (ŠVP) a doložila 
ji na příkladech. Cílem bylo zajistit větší srozumitelnost dokumentu jak 
pro učitele, tak především pro žáky a jejich rodiče.  
Bylo vysvětleno (A. Doubková), jakou roli mají učebnice v novém 
systému vzdělávacích programů – učebnice je pouze pomůcka a 
učitelé nejsou vázáni povinností je používat. 
Nový ŠVP bude uveřejněn na webových stránkách školy. 
ŠR se vyjádřila souhlasně k nové koncepci ŠVP a oceňuje jak jeho 
uspořádání a náplň, tak velké úsilí učitelů při jeho tvorbě. 
 

  

Ad 3) Seznámení s novým školním řádem a novými pravidly pro 
hodnocení vzdělávání žáků 

Nový školní řád a pravidla pro hodnocení vzdělávání žáků obdrželi 
všichni členové ŠR písemně. Do školního řádu byla doplněna nová 
pravidla pro hodnocení žáků, která vycházejí z nově formulovaných 
osnov v ŠVP. Vysvětlení podala Mgr. Janů. Pravidla se vyznačují nově 

   

 

 

 

 



  

zavedenými prvky formativního hodnocení (např. sebehodnocení 
žáků), zavádějí sběrná portfolia žáků a alternativní možnosti 
hodnocení žáků (např. v procentech).  

Hlasování o schválení nového školního řádu a pravidel pro hodnocení 
výsledků vzdělávání žáků: 

všichni členové ŠR hlasovali pro, nikdo se nezdržel hlasování, nikdo 
nebyl proti. 

 

 

 

 

Ad 4) Diskuse, různé 

p. Fikar: navrhuje, aby byli rodiče upozorněni, že učebnice ani 
pracovní sešity nejsou závazné, že do vzdělávacího procesu vstupuje 
více prvků 

Odpověď Mgr. Janů: souhlasí, rodiče budou upozorněni na třídních 
schůzkách 

Mgr. Doubková: oceňuje důležitost sebehodnocení, hodnocení 
posunu např. v procentech, přispívá to k přátelskému prostředí, aby 
slabší děti netrpěly neustálým neúspěchem. 

Mgr. Šnýdlová: 1/navrhuje, aby se na téma nového ŠVP a hodnocení 
výsledků vzdělávání žáků objevovalo více článků v Přibyslavském 
občasníku 

2/ dotaz na personální obsazení školy v novém školním roce 

ŘŠ Mgr. Adam: 1/ personální obsazení je kompletní, výuka je 
zajištěna, je i dostatek asistentů. Do důchodu odchází účetní p. Mokrý, 
nahradí ho pí Dagmar Červená, která již ve škole pracovala. 

2/ informace o odhlučnění školní jídelny, výrazné zlepšení 

3/ informace o publikaci o školních kalendářích, která bude pokřtěná u 
příležitosti letošního mlékárenského dne. 

 

Předsedkyně ŠR Mgr. Doubková poděkovala vedení školy za práci 
na ŠVP i novém školním řádu a popřála všem učitelům i pracovníkům 
školy hodně úspěchů ve školním roce 2018/2019. 

  

Termín příští schůzky: 27.09.2018 v 18 hod.   

 

 
 

 

Zápis schválila: 

 

 
předsedkyně Mgr. Anna Doubková 

 
 
 

 


